
KRAJEVNA SKUPNOST VOGRSKO 
 

ZAPISNIK 
 

3. redne seje Sveta KS Vogrsko, ki je bila v četrtek, 27.februarja 2023 ob 19.30 uri v 
prostorih KS Bukovica v Bukovici 
 

Sejo je sklical in vodil predsednik KS Vogrsko Valter Gorjan. Seja se je začela ob 19.30 uri. 
 

Vabljeni:   

• člani sveta KS Vogrsko 

• župan občine Renče- Vogrsko g. Tarik Žigon, 

• podžupan Občine Renče- Vogrsko g. Marko Švara 

• predsednica KTD Vogrsko in predsednica godbeniške šole ga. Valentina Gregorič - 
Saksida 

• predsednica POV ga. Tina Saksida 

• predsednik Moške vokalne skupine Lijak g. Vasja Juretič 

• predsednica pevskega zbora Vogrinke ga. Alenka Kravos 

• predstavniki POŠ Vogrsko in vrtca Zvezdica Vogrsko 

• predstavniki Benko d.o.o. 
Prisotni : 

• člani sveta KS -  Valter Gorjan, Marko Furlan, Samuel Baša, Branka Černe Česnik, 
Mojca Šušmelj, Neja Podgornik, Zoran Fornazarič 

• ostali prisotni: g. Tarik Žigon, podžupan Občine Renče- Vogrsko g. Marko Švara, ga. 
Valentina Gregorič -Saksida, ga. Alenka Kravos, predstavniki POŠ Vogrsko in vrtca 
Zvezdica Vogrsko, ga. Tina Saksida 

Opravičeno odsotni predstavniki Benko d.o.o. 
Dnevni red 3. seje 

1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 2. redne seje z dne 12.1.2023 

3. Poročilo pogrebne službe Benko d.o.o.  

4. Kresovanje in dvigovanje mlaja  

5. Krajevni praznik Vogrsko  

6. Priznanje ob občinskem prazniku  

7. Letno poročilo za leto 2022  

(priloga Računovodsko poročilo + poslovno poročilo)  

8. Pobude in vprašanja članov Sveta KS;  

9. Razno. 

 

1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda 

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 7 

ZA:7 

PROTI:0 

Dnevni red soglasno sprejeto. 



2. Potrditev zapisnika 2.redne seje 

Valter: Nejin popravek upoštevan. Pri podatkih o zadolžitvi svetnikov KS-ja se doda še 

telefonske številke članov. 

 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 7 

ZA:7 

PROTI:0 

 

Popravek potrjen soglasno. 

 

2. Poročilo Benko službe – sestanka se niso udeležili, zaradi višje sile, zato preskočimo 

točke dnevnega reda 4.,5.,6.. 

 

3. Kresovanje, dvigovanje mlaja – Mlaj je v domeni pihalnega orkestra Vogrsko medtem 

ko je kres zadolžena Vokalna skupina Lijak 1883 Vogrsko. 

Valter: Za kres je material pripravljen, zunanja konstrukcija, noter se meče ostali material 

Nadja: Tek OŠ bi letos želeli, da je na travniku, kjer je običajno kres. 

Valter: Nevarnost žebljev. 

Predlogi za tek: Pod Runkom – parkirni prostor, ob Lijaku, pri gradu – ograda za konje? 

Samuel: Ogrado ima v najemu Bucik. 

Valter: Se bomo pozanimali. 

Valter: Kresovanje – pogostitev – pijača je strošek KS. 

Neja: Lahko bi združili s koncertom – kot lansko leto??koncert za širšo publiko – za staro in 

mlado? 

Valter: lani je krila stroške občina  v višini 2000 eur. Letos te podpore ne moremo pričakovat. 

Preko KTD?....včasih je bila ta možnost, danes ne. 

Neja: Možnost, da z igro zapolni domače KTD? 

Valentina: Take zadeve so cca 300 eur. 

Samuel: Kasneje ja, termin je prezgoden. Igre so od 500 eur in več. 

Mojca: Lahko bi poklicali Iva Špacapana – ga bo poklicala in povprašala. 

Tudi preko SAZAS a je možnost financiranja. 

Samuel in Valter: Predlog – 1 otroška predstava in 1 muzika. 

 

5. Krajevni praznik 

Kot je tradicija 3. vikend v juniju 16. - 18.6.2023 

Povzetek: 

Petek pri Padelci - predstava 1h, Erik poskrbi za muziko 

Sobota pri Padelci – DJ Samuel, pevski zbori – moški, ženski, otroci 

Škulja in pohod dopoldan. 

 

6. Predlogi za priznanja 

Splošno mnenje je, da je za predloge vsako leto pretirano in da nima teže ter da kandidatov ni 

dovolj. 

 

7. Letno poročilo  

Valter: Popis terjatev in obveznosti od računovodje, potrebno podpisat in vrniti Vijolici. 



Valter gre skozi letno poročilo – problem transfera – lansko leto Komic in pri Valentini 

Saksida ni bilo izvedeno. 

Pri Valentini S. se je vsula brežina, bilo je posredovano na okolje in prostor, problem mora 

financirat občina. 

Župan: Brežino je treba zatraviti in urediti. 

Marko: Kako je s financiranjem Vijolice? 

Župan: Ideja KS Bukovica in Renče je, da se računovodstvo prenese na občino. Na občini sta 

2 računovodji in 1 dokumentalist. 

Valter je mnenja, da je za KS knjiženja zelo malo in je ločeno računovodstvo odveč- dal 

predlog da se denar, ki gre Vijolici ohrani za delovanje KS, v kolikor bo šlo računovodstvo 

pod občino. 

Neja: Kako je z dolgovi KS – so poravnani? Kako je s terjatvami. Kakšno je dejansko stanje? 

in ali se pregleduje 1x mesečno? 

Valter: V KS  se pregleda 1x letno. Benko je še dolžen, ker z njim še niso poravnale stranke. 

Neja: Potreben je ponoven popis – prihodki – odhodki, da vidimo, kakšno je realno stanje. 

 

Valter izpostavi problem ploščic – loma v Padelci in govori o predlogu da se sanira skozi 

zavarovanje Generali  - vzrok »počena cev«? Popravilo bo  kot kaže nosila KS. 

Župan predlaga epoksi. 

Valter: potrebno bo razbit estrih, nova napeljava cevi, ker je do sedanji naklon napačen. 

Kaj krije KS in kaj občina? 

Župan: Po rebalansu 200 000 eur za dodatno opremo vidimo...počakat z obračunom. 

Valter: Elektro primorska - nove pogodbe – iz 2 števcev KS naj gre na 1 – bolj ekonomično 

Župan : Ostaneta 2 števca – eden na KS, drugi na Erika – boljše zaradi fiksnih stroškov. 

Nova pogodba je vezana na objekt in polnilnico  - višji kilovati. 

Valter zaključi, da s pogodbo počakamo in pošljemo v preverbo županu. 

 

8. Pobude in vprašanja članov Sveta KS; 

Neja: Predlaga čistilno akcijo, čimprej, dokler še narava miruje – konec marca...1. april?? 

potek trase? Skupaj s predavanjem?? 

Potrebno sporočiti županu, da organizira v domeni s Komunalo odvoz smeti  - plačnik je 

občina. 

Branka: Topola pri Feličtvih – Vogrsko 45...ogroža na cesti. Potrebno ugotoviti, kdo je 

lastnik - hidrotehnik ali občina? Bo preverila. 

 

7. Razno 

KS pravica do zastonj prireditev v Dvorcu – predlog z datumi potrebno Buciku v vpogled 

do konca marca  2023. Priloga Valter – 3 osrednji dogodki MAJ - Gotardov koncert, SEPT – 

Pozdrav poletju, OKT – 140 let zbora Lijak z gosti. 

Sklep je sprejet, da se posreduje upravljalcu dvorca. 

Prosilec je izključno KS in ne društva. 

 

Sklep:  

Sprejme se plan kulturnih dogodkov na Vogrskem za leto 2023 in prvo polovico leta 2024. 

Skupaj s sekcijami KTD Vogrsko se pripravi program z datumi, ki se ga pošlje g. Alešu Buciku 

ter ga prosi za koriščenje dvorca za namen izvedbe kulturnih prireditev. 

 

Rezultati glasovanja: 



NAVZOČI: 7 

ZA: 7 

PROTI:0 

Sklep je soglasno sprejet. 

Potrebno poslat po navadni pošti in priporočeno!!! Sken programa v vednost poslati še 

občini. 

 

Obnova Zadružnega doma 

–Valter: kako je z roki 14 dni - 3 tedne ? 

Župan: Obnova ZD bo predvidoma  v marcu mesecu zaključena, čaka se parketarje -se je 

zavleklo zaradi posebnega parketa za šport - ples, čaka se tudi sanitarije – pisoarje. Jutri gredo 

v rebalans  še dodatni stroški. Čaka se ponudbo za kuhinjo. 

Predelal se bo strop v sejni sobi – dodal se bo proti zvočni gips - izmera!!  

Valter: Ob izdelavi stropa, upoštevat in naredit še napeljavo  in konstrukcijo  za projektor. 

Župan:  se strinja. 

–Zalogaj občine so še klime, prezračevalni sistem, UTP – za internet je napeljan, tudi za 

kamere in alarm. Naknadno se bo to uredilo, ker treba sprejet pravilnik, kar je kompleksen 

postopek pri videonadzoru. Dalo se bo nove led luči. Prezračevanje je montirano v vseh 

prostorih. - gre pa za ločen sistem. Potrebno bo reprogramirat klime - časovnik. 

Valter: Klime so že od prej in se jih montira po dogovoru, klime so bile financirane s strani 

KS. Kar še ni bilo montirano se bo sedaj. Delo bo izvedel Jernej Gubaš. Vse to je že bilo 

plačano. Vsaka klima - zahteva Valterja - naj ima svojo varovalko. 

Župan: Vse klime bodo prevezane na novo elektriko. 

–Župan: cca 6000 – 7000 eur od občine je še za investicije, ki so stvar KS ….za opremo?? 

Predlog župana, da se s tem denarjem kupi oprema, za pisarno. Miza in ostalo pohištvo je 

staro in dotrajano. 

Valter: Omenja, da ni vsa oprema tako slaba. Da ni tako nujno nakup nove. Lahko se uporabi 

staro. Potreben je nakup projektorja in preverit stanje fotokopirnega stroja. 

Godba želi kuhinjo ( IKEA že za 1000 eur) 

Župan: Ne glede na to, kdo bo dal denar. Društva, KS ali  občina, je prav in lepo, če bi bila 

nova oprema ( primer opreme učilnice za 25 otrok cca 4000 eur) 

Župan: Uporabniki  - najemniki ZD morajo po opravljenem delu opraviti protipožarni 

tečaj. 

Sprejet in napisati je potrebno hišni red in ga postavit na vidno mesto. Hišni red dobi 

tudi vsaka najemnik in se z njim seznanit. 

 

Valter: Sprašuje kako bo sedaj z lastništvom ZD.  

Župan: ja, vendar se bo prenos lastništva ZD na KS Vogrsko  izvedel s sklepom, da je 

upravitelj ZD po obnovi, KS Vogrsko, ki ga bo morala tudi vzdrževati  iz najemnin, ki gredo 

na KS.  

Po kupoprodajni pogodbi se prenos iz občine na KS izpelje po opravljenih delih, s sklepom 

KS. 

Občinska pravnica Špela naj bi prišla obrazložit pogodbo o upravljanju ZD. 

Valter izpostavi še en problem – Višino montirane klime v eni sobi…3 cm pod stropom– 

previsoko za normalno delovanje klime. Valter bo govoril z Uršičem. 

Valter: Omarice z varovalkami - ali se jo je namestilo? 

Župan ne ve in ni s tem seznanjen. Župan ve., da so nove omarice v vsakem nadstropju in ena, 

ki pokriva klime. 



Ni jasno, ali je omarica zunaj, za izvedbo, elektriko za dogodke. - Uršič. 

Vse ostalo se bo prevezalo po končanih delih - gipsanje. 

Potreben načrt varovalk, da se ve, kam kaj spada. 

Zid Majda: Predlog je odkup zida za širino pločnika ( porušil kamion ), za lažji dostop do 

ZD. 

Župan: Občina bi del odkupila in za zamenjavo naredila zid. Zadeva je  ocenjena na 1000 - 

1500 eur, strošek zemljemerca nosi občina – Žolnir. Žolnir lahko pride enkrat v marcu 

mesecu in skupaj z udeleženimi - mejaši,  se zariše linijo. 

Valter: Dilema, kakšen bo in na čigavi strani bo stal zid? 

Župan: Toliko kolikor bo ocenjena zemlja, toliko betonaže se vloži v zazidavo zida. Naj bi bil 

visok cca pol metra. Občina bo naredila zid v vrednosti cenitve. Izvajalca izbere lahko stranka 

- Majda ali pa občina. Variant je več - tudi da se uredi pločnik , razparcelira in Majda sama 

naredi zid. Upoštevat je treba tudi širino vhoda, zaradi robnikov. 

Vogršček cesta –  

Župan: še ni končano 

…problem vode – odvodnjavanja ni? zastajanje vode od dvorca proti ZD. 

Kaj je narejeno - porezkano, pokrpano in nato se da še betonski premaz. Zarisati bo treba še 

kolesarsko stezo . delno to financira občina. Treba bo še razširiti bankine. 

Valter dodaja, da je bilo govora o preplastitvi - koliko je cena po m2 in koliko je 

bitumen…mnenja je, da bi se popravilo lahko boljše vnovčilo oz. iz pogajalo. 

Tudi časovno se kasni. 

Valter predlaga, da se v bodoče določi časovnico in penale. 

Odkup parcele pri ZD: Kdaj? 

Valter: odkup v celoti od MONG in nato zamenjava s sosednjima parcelama (Mirjam, Majda). 

Župan: Se dogovarjajo več časa, brez uspeha. Komplicirajo in obračajo z dogovorom. 

Cenitveno poročilo jim je bilo premalo. Možnost menjave je tudi za drugo njivo. Iščejo več 

problemov  - tudi da bo objekt  metal senco….itd. Občina ne želi cele parcele odkupit. Uršič 

je izrisal parkirni prostor. 

Valter: Parkirne prostore bi bilo smiselno zgraditi na desni strani ceste, ki pelje na Vogršček 

(od križišča do mostička - dvorec). Druga zemlja je kvalitetna  - dobra za kmetijstvo. Parkirni 

prostori naj bodo prav tako tudi ob cesti, od ZD proti Katarini. 

Neja: Bistvo je, da je parkirni čim bolj ob objektu. Potreben sestanek z lastniki - skupaj z 

občino in KS. 

Župan: Potreben parking vsaj za 150 mest, tudi ko  pride avtobus. Lahko parkirni tudi tam, 

kjer se običajno naredi kres…več idej in predlogov. 

Odkup od MONG bi rešil problem odkupa - menjave z ostalimi  in posledično dogovor z 

Mirjam. 

Župan: Za parking je treba tudi spremenit namenskost rabe ( tako Uršič). 

Predlog, da se pogovori KS  z Mirjam in ne občina. Bo bolj uspešen izid. Potreben je celoten 

kos parcele, da bo parkirišče dovolj veliko in blizu ZD. 

Valter predlaga županu, naj gre celotna parcela v rebalans. Najprej je potrebno to narediti 

nato sledijo dogovarjanja s lastniki mejnih parcel. 

Dombrava – pločniki in avtobusna: Kje smo ?? 

Župan: Še ni v rebalansu. Čaka se od države potrditev projekta, občina financira samo 

pločnik, ostalo država, Občina ne sme projektirati projekte, ki so pod državno lastnino. 

Če je projektna naloga potrjena, projektant (vodi PROJEKT d.d.NG )razloži in se pregleda. 

Naknadno se dobi ocenjeno vrednost in naknadno  se naredi pogodbo med občino in državo in 

naslednje leto se gre v razpis. Država izbere izvajalca in država izvede naročilo, občina samo 

plača. Letos se pride do projektne naloge do konca leta, drugo leto se podpiše z državo da izda 

razpis. 

http://d.d.ng/


Če občina potrdi in KS,  se drugo leto da v obračun.  

Marko: Glede  potrebe pločnika, v primerjavi z ostalimi cestami v Renčah, je Dombrava glede 

na gostoto prometa prednostna. 

Župan se strinja s prioriteto postavitve pločnika na Dombravi. 

Država  bo delala tudi nov ovinek za Prvačino - pri smreki. Znak Dombrava bo postavljen 

višje…premaknili bodo avtobusno - bo na njivah preden se pride iz Prvačine na Dombravo  , 

zato bo potreben tudi pločnik do avtobusne. Okroglica rabi ob tem še nov vodovod. Občina je 

zato dala zahtevek Direkciji za ceste še za vodovod, ko se bo delalo na cesti spremembe - da 

država da v projekt. 

V državnem proračunu je dovolj denarja za cesto - kar država plača. Drugo leto naj bi projekt 

stekel. 

Župan pove, da se običajno izbere lokalne projektante in jih bo takrat povabil na sejo KS. 

Kolesarske povezave Vogrsko 

Župan predlaga, da se zadeve vnaprej napove in ga seznani pred  sejo, da se pozanima, kaj se 

dogaja in v kakšni fazi so projekti.Za kolesarske poti trenutno ni na tekočem. 

Gre pa za Alpe Adria kolesarsko stezo, ki gre od Kranjske čez Kras tja do Pule. Iz Šempasa 

čez Vogrsko bo šla obvoznica in bo označena v mednarodne povezave. 

Namerava se odkupit služnost določenih parcel za kolesarsko povezavo čez polja - Aleš 

Furlan in Matjaž Zgonik sta na tem delala. 

Marko: Problem je - kje naj bi šla čez železnico oz. pod podhodom 

Župan: Naj bi se dogovarjali z eno gospo, ki je v domu in bi prodala celo parcelo, ki je 

absolutno preveč denarja za par m2, ki jih občina potrebuje za kolesarsko stezo. 

Polnilnica 

Župan: po rebalansu, so 3 izvajalci - Škapin  - za elektriko, za izkop in še firma iz LJ 

Lani ni šlo v izvedbo, letos ni bilo v proračunu. 

Optika Vogrsko  

Župan se mora pozanimat.T2 je dobil koncesijo služnosti. 

Valter opozori, da lahko nastane problem z izbiro. Pri Telekomu tega problema ni. Marko 

omenja možnost 5G. 

Župan obrazloži, da Telekom pokriva 60% omrežja v Sloveniji, kot skoraj monopolist je 

dolžan svojo infrastrukturo dat v najem drugemu izvajalcu - Amisu, Telemachu…T2 ima 

manjši delež pokritosti, pa tega ni dolžan storiti. Doda še, da je edini T2, ki se je oglasil na 

občini in prosil za služnost za postavitev infrastrukture. Telekom pa je postavil pogoj, da 

občina napelje cevi in ostalo infrastrukturo. 

Marko: Optika za Vogrsko je že v cesti. 

Župan: Ja, vendar je potem treba napeljat še do posamezne hiše. Če gre po vrhu, je potreben 

najem na pos. drogu od elektrike ali če gre na občinskem. Gre za dve opciji - kaj je dražje, 

koliko je najem, kaj zakup. Gre za posel, kjer je ključno število priklopov. Občina pri tem 

nima vpliva, ne sme vlagat, ker se to tretira kot privat družba. 

Lahko gre tudi občina v to, s tem da Telekom recimo proda npr. kabel - občina pa ne sme bit 

profitabilna. 

Po zakonu občina tega izgradit ne sme in nadalje tudi tržit ne more. 

Lahko bi občina naredila vso infrastrukturo in npr. prodala Telekomu - to bi moralo it skozi 

razpis, ker gre za javen objekt. 

Povzetek - T2 bo dal projektni plan za del z  Volčje Drage proti Lijaku, Lijak - ZD- šola in 

linija Dvorec Vogrsko proti Prvačini. 

T2 ju pa občina lahko proda za postavitev centrale. 

Opcija Rune - tu gre za Evropska sredstva. Država objavi razpis, kriterij je razpršenost oz. 

pokrivnost. Naj bi šel iz Stare Gore naprej proti Vogrskem, v kolikor bi se to za družbo Rune 

izšlo, izplačalo. Za Vogrsko je problem pregoste naseljenosti. Rune grejo bolj na odročna 



območja. Glavni problem pa je, ker bo firma šla v stečaj in ker Rune ne delujejo - primer 

Goriška Brda. 

Samuel: Na Vogrskem je cev za optiko speljana z linijo javne razsvetljave - od Dombrave do 

avtobusne postaje in naprej z linijo javne razsvetljave. 

Jugovc  

Župan: vodovod se dela, pri prvi hiši - Pr Mihevcu 

Valter: Pripomba, da bi se povsod, kjer se dela ceste, dalo istočasno še optiko. 

Župan se strinja, po zakonu se na Ajkos? da najavo, kamor se prijavijo interesenti, ki bi 

sodelovali pri instalacijah.  

T2 se je prijavil za Doline in Jugovc - bojo pripravili cevi. Potreben pravilen izkop, ne želijo 

dat izjave za stroške. Občina plača za izkop za vodovod, T2 bi moral plačati svoj izkop 

direktno izvajalcu in so dolžni da oni svoj del izpeljejo. 

Hišam se po novem da alkaten v rebrasto cev, da se lahko cev zamenja. 

V Bazari se bo delal vodovod v sklopu 4 milj projekta s Šempetrsko občino do Vintole ( 

Mrzlek) in bo po celem Vogrskem pritisk za 1 bar več. 

Poziv župana, če vaščani opazijo, da voda slabo teče, občini sporočit, da pošlje Vodovode v 

meritev. Največkrat je problem v preseku cevi oz. puščanju - zaradi stare napeljave. 

Samuel: Kako je z nadtalnim hidrantom?  

Župan: Ga  dajo vodovodi - nalog da občina in naredijo Vodovodi. Za zamenjavo pa je treba 

kar direktno naslovit na Vodovode. 

Če hidrant odstranijo, ga  odstranijo Vodovodi, ob soglasju Gasilcev. 

Seja se je zaključila ob 23.20. 
 


